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 BEHOV AV FULLVÄRDIGA AKUTSJUKHUS





Just nu är vi påminda om vilket osäkert läge vi har även i vårt land.   Detta bör påverka planeringen av vårt samhälle.  När vi tittar på situationen i Karlskoga med omnejd ser vi att vi har två skjutfält i vår närhet.  En vapenindustri och ett företag som tillverkar läkemedel.  Det finns ett regemente i Kristinehamn som även är verksamt inom kommunen, Villingsbergs Skjutfält.  Flygfältet ligger i karlsbergsområdet och kan bli aktuellt vid ofred.  I Degerfors finns en stålindustri.

Detta visar att vi behöver ett fullvärdigt akutsjukhus och att regionen behöver tre  akutsjukhus.  Det är upp till våra politiker att med skärpa ställa detta krav.  Hur det skall gå till är mindre intressant.  Det är resultatet som räknas.

Med vänlig hälsning för
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